



INDIVIDUAL MEMBERSHIP FILE – FICHE DE MEMBRE INDIVIDUEL

The UISPP will not transmit the personal data of its members to any institution, organism or commercial enterprise without expressed agreement of each of its members. The data below are only for internal use.

L'UISPP s'engage à ne transmettre les données personnelles de ses membres à aucune institution ou organisme ou entreprise commerciale sans l'accord exprimé de chacun de ses membres. Les informations contenues dans ce document sont uniquement à usage interne.

PERSONAL DATA – DONNÉES PERSONNELLES	PHOTO
NAME/NOM	
FIRST NAME/PRÉNOM	
TITLE/TITRE	
ADDRESS/ADRESSE	
.....	
TELEPHONE / FAX	
MOBILE PHONE/PORTABLE	
EMAIL	
WEBSITE / SITE WEB	

PROFESSIONAL DATA – DONNÉES PROFESSIONNELLES
INSTITUTION.....
INST. ADDRESS / ADRESSE INST.
.....
TELEPHONE/ FAX
MOBILE PHONE/PORTABLE
EMAIL@.....

UISPP CURSUS
Member of the Permanent Council /Membre du Conseil Permanent <input type="checkbox"/> (dates :.....)
Member of the Executive Committee /Membre du Comité Exécutif <input type="checkbox"/> (dates :.....)
Member of the Honorary Council /Membre du Comité d'Honneur <input type="checkbox"/> (depuis :.....)
Former President/Ancien Président <input type="checkbox"/> Secretary General/Secrétaire Général <input type="checkbox"/> World Congress Secretary
/Secrétaire du Congrès Mondial <input type="checkbox"/> Member of a Scientific Commission/Membre d'une Commission
Scientifique (name, responsibilities and dates / nom, fonctions, dates) <input type="checkbox"/>
.....
Representative of an affiliated organization/Représentant d'une organisation affiliée (name/nom)
....., (dates)
Other responsibilities in UISPP / Autres fonctions dans l'UISPP
.....



BRIEF CV – CV COURT

Birth date / *Date de naissance*

Education/*Formation*

Main interests/*Principaux intérêts*

Projects/*Projets*

Link to web-based CV / *Lien pour un CV en ligne*

I, the undersigned, require my membership to the International Union of Prehistoric and Protohistoric Sciences, and hereby express my will to comply with its statutes, namely contributing for the fulfilment of its objectives and paying the membership fees.

Je, soussigné, demande mon inscription à l'Union internationale des sciences préhistoriques et protohistoriques, et confirme que je respecterai les statuts de l'UISPP notamment en contribuant à l'accomplissement de ses objectifs et en payant les frais d'inscription.

I express my wish that 20% of my fee should be allocated to the activities of Commission

Je souhaite que 20% de mon inscription soient attribuées aux activités de la Commission

See the list of the UISPP commissions on / Voir la liste des commissions UISPP sur le site www.uispp.org

(Place and date / *Lieu et date*)

(Name and signature/ *Nom et signature*)